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Jag har ägnat hela mitt liv åt att studera och designa 
rymdfarkoster. Självklart vill jag att vi skickar människor till Mars! 

Delvis för att det verkligen skulle vara fantastiskt att se. Men mer 
allvarligt talat behöver vi förr eller senare lämna jorden eftersom vi 
annars kommer att utplånas. Mars skulle bli ett första steg och en 
mellanstation.

Fakta: Så många saker hotar livet på jorden. Klimatförändringar och 
kärnvapenkrig är två exempel. Vi skulle kunna utplånas av en asteroid, 
likt dinosaurierna, och så har vi ett försenat supervulkanutbrott som 
väntar. Hur som helst kommer vår sol att brinna ut om 4,5 miljarder år - 
om vi finns kvar så länge.

Utgångspunkt: Det är lätt för oss människor att bli utplånade och så 
länge alla människorna finns kvar på jorden satsar vi allt på ett kort.

Fråga: Hur utvecklar vi annars all den teknologi och kunskap som vi 
behöver för att kunna skicka människor till de övriga delarna av 
solsystemet?


